

The Big Rewarding Christmas @Harbour City -
銀聯額外獎賞 UnionPay Extra Reward
20/12/2024 – 31/12/2024

條款及細則

1. The Big Rewarding Christmas @Harbour City - 銀聯額外獎賞(下稱「活動」)之推廣期為 2024 年 12 月 20 日至 12 月 31 日，包括首尾兩天(下稱「推廣期」)。
2. 活動只適用於銀聯信用卡、借記卡(即 ATM 卡)、銀聯預付卡、銀聯手機閃付或銀聯二維碼(下稱「銀聯卡」)之簽賬，惟香港及澳門指定發卡機構所發行之人民幣銀聯卡除外。活動不適用於海港城預付禮品卡之簽賬。交易必須通過銀聯網絡簽賬，包括：實體卡、銀聯手機閃付(包括但不限於 Apple Pay 及 Huawei Pay)及銀聯二維碼，方可享用有關獎賞。微信支付、WeChat Pay、支付寶、Alipay HK 恕不接受。
3. 銀聯用戶必須預先登記成為 HARBOUR CITYZEN 會員(下稱「會員」)參與活動。每位銀聯用戶只限登記成為會員一次，海港城置業有限公司(下稱「海港城」)有權要求銀聯用戶出示其身份證明檔作核實用途。
4. 額外獎賞：銀聯用戶參與“The Big Reward Christmas @Harbour City”並於推廣期內憑合資格銀聯卡於主辦單位《商場指南》內的商戶(海港城美術館 / 銀行 / 醫療服務商戶除外)(下稱「商戶」)同日累積簽賬(最多 2 間不同商戶的簽賬總額)(下稱「合資格簽賬」)淨值達港幣 40,000 - 港幣 79,999 元，額外享港幣 500 元海港城禮品卡；同日累積合資格簽賬淨值達港幣 80,000 或以上，額外享港幣 1,000 元海港城禮品卡(下稱「額外獎賞」)。額外獎賞換領亦受「The Big Rewarding Christmas @Harbour City」的條款及細則約束。
5. 銀聯用戶於整個推廣期內最多可換領額外獎賞一次。每筆合資格交易及同日於同一商戶之簽賬最多可換領獎賞一次。
6. 同一次換領之所有簽賬，必須使用同一個銀聯用戶及同一個 HARBOUR CITYZEN 會員之銀聯卡進行，恕不接受分拆單據。已用作參加海港城內其他推廣活動之簽賬存根及商戶機印發票，可於本活動中重複使用。
7. 所有電子通行証一經確認行使及核銷，恕不補發。
8. 換領額外獎賞「海港城禮品卡」時，客戶將獲發換領信一封，於 2025 年 1 月 31 日或以前憑簽賬之合資格信用卡及換領信正本親身前往海港城海運大廈四階禮品卡銷售處換領「海港城禮品卡」乙張。禮品卡有效期為換領日起計 12 個月，詳情及條款請參閱換領信及禮品卡。換領信如遺失、遭受損壞或塗改，一律不獲重發。
9. 推廣期內可供換領之禮品卡數量有限，先到先得，換完即止。銀聯用戶可於換領處查詢獎賞換領情況。
10. 銀聯用戶須即場登入會員網站/應用程式並憑合資格簽賬存根正本、商戶機印發票正本及與簽賬存根上的銀聯卡卡號相同之銀聯卡在簽賬日起計八天內或 2024 年 12 月 31 日或以前(以較早者為準)于下午 12 時半至 9 時期間親身前往海洋中心 4 樓(近 OC 403 號舖 ÉPURE)換領獎賞。恕不接受商戶員工及其他人士代為換領。於換領時

· 主辦單位有權要求客戶證明其 HARBOUR CITYZEN 會員身份、核實合資格簽賬的單據正本及以適用信用卡簽賬的憑證(包括但不限於出示實體信用卡、簽賬存根、手機程式支付的交易紀錄(恕不接受截圖)。主辦單位或會複印商戶機印單據及登記銀聯用戶之前 4 及尾 4 位銀聯卡號碼或交易紀錄影像作內部審核之用。如客戶拒絕提供有關資料，主辦單位保留權利拒絕發放獎賞。複印的文件及影像只會被保存作上述用途，並會於本活動結束後 3 個月內銷毀。

11. 如以銀聯手機閃付簽賬，銀聯用戶須即場登入並出示手機或手錶內已加入之合資格銀聯卡、商戶機印發票正本及合資格之簽賬存根正本。如以銀聯二維碼簽賬，銀聯用戶須即場登入並出示手機二維碼 App 內的交易詳情、商戶機印發票正本及合資格之簽賬存根正本。恕不接受手機或手錶交易紀錄截圖。
12. 簽賬金額按個別銀聯卡卡號計算及只計算實際簽賬金額(即只計算折扣後，使用現金券後之剩餘金額)。銀聯用戶所持有之不同主卡及附屬卡之簽賬金額將獨立分開計算。
13. 獎賞一經換領，在任何情況下，均不得取消、更改、轉售、退回、兌換現金或更換其他獎賞，並不設找贖。銀聯國際有限公司(下稱「銀聯國際」)及海港城保留收回或取消用作轉售用途的獎賞之權利。
14. 如有任何爭議，海港城保留最終決定權。

Terms and Conditions

1. The Big Rewarding Christmas @Harbour City – UnionPay Extra Reward (refers to “Promotion”) is valid from 20 December to 31 December 2024, both dates inclusive (refers to “Promotion Period”).
2. The Promotion is applicable to UnionPay Credit and ATM Cards (refers to “UnionPay Card”), UnionPay Prepaid Cards, except for the RMB cards issued by specific Hong Kong and Macau card issuing institutions. The Promotion is not applicable to Harbour City Prepaid Gift Card. The qualified transaction must be settled via UnionPay network including physical UnionPay Card, UnionPay Mobile QuickPass (including but not limited to Apple Pay and Huawei Pay) and UnionPay QR Code. WeChat Pay, Alipay and Alipay HK are not eligible for this promotion.
3. UnionPay user is required to register online via pass.harbourcity.com.hk as HARBOUR CITYZEN (refers to “Member”) in advance in order to join the Promotion. Each UnionPay user can register as Member once only. Harbour City Estates Limited (refers to “Harbour City”) reserves the right to request UnionPay users to present their proof of identity for verification.
4. Extra Reward: UnionPay user who participate in “The Big Rewarding Christmas @ Harbour City” and made spending at Organizer merchants list in “your guide” (exclude Gallery by the Harbour/ Bank / Medical Service merchants) (refers to “Merchants”) is entitled to receive an extra HK\$500 Harbour City Gift Card upon accumulating net spending amount (a maximum of 2 different Merchants) (refers to “Eligible Spending”) of HK\$40,000 – HK\$79,999; or receive an extra HK\$1,000 Harbour City Gift Card upon accumulating net Eligible Spending to HK\$80,000 or above on the same day (refers to “Extra Reward”). Terms and conditions of “The

Big Rewarding Christmas @Harbour City” applies on the redemption of Extra Reward.

5. During promotion period, each Customer is eligible to redeem Extra Reward 1 time with e-pass and Harbour City gift card collection letter. Rewards are limited and available on a first-come-first-served basis, while stocks last. Each eligible transaction and same-day transaction from the same merchant can only be used for redemption once.
6. All eligible transaction of the same redemption must be settled with the UnionPay Card(s) of the same HARBOUR CITYZEN Member and same user, no split transaction is accepted. Sales slips and machine-printed merchant invoices used in other promotions in Harbour City can be reused in this Promotion.
7. All e-Passes CANNOT be reissued once confirmed to activate and write-off.
8. Customers will receive a Collection Letter to redeem a “Harbour City Gift Card” upon redemption of Extra Reward. Customers are required to present their Eligible Credit Card used for the transaction and the original Collection Letter on or before 31 January 2025 in person at the Gift Card Sales Counter located at Level 4, Ocean Terminal, Harbour City. The Gift Card is valid for 12 months from the date it is collected. Please refer to the terms and conditions on the Collection Letter and Gift Card for details.
9. The Harbour City Gift Card for redemption during the entire Promotion Period are available on a first-come-first-served basis while stocks last. UnionPay user is suggested to check the redemption status with redemption counter.
10. UnionPay user is required to login the membership website/APP onsite and present the original copies of valid sales slip(s), machine-printed merchant sales invoice(s), together with the UnionPay Card bearing the same card number on sales slip in person at Level 4, Ocean Centre (Near Shop OC 403 ÉPURE) from 12:30pm to 9pm within 8 days from transaction date or on or before 31 December 2024 (whichever earlier). Redemption by merchant staff or third party is not accepted. During redemption, Organizer reserves the right to request Customers to present their proof of HARBOUR CITYZEN membership, verify the Eligible Spending’s official receipt copy and supplemented with the proof of corresponding UnionPay Cards (including but not limited to present physical credit cards, transaction slip, transaction record on mobile app (screenshot is not accepted)). Organizer might capture the images of machine-printed receipt(s) from Merchants and corresponding credit card payment slip(s)/ transaction record(s) for verification and internal control purposes. Organizer reserves the right to not process the redemption if Customers refuse to provide the relevant information. Related images collected are retained for the above purposes only and will be destroyed within three months upon the completion of the Promotion.
11. For transactions with UnionPay Mobile QuickPass, UnionPay user is required to login onsite and present the eligible virtual UnionPay Card on mobile device or watch, original copies of machine-printed merchant sales invoice and valid sales slip. For transactions with UnionPay QR Code, UnionPay user is required to login onsite and present the transaction details in app on mobile device, original copies of machine-printed merchant sales invoice and valid sales slip. Screenshots of mobile device or watch is not accepted.

12. Eligible amount is calculated in terms of each set of UnionPay Card and will only include the actual spending amount (only include the net payment amount after deduction of discount, privileged coupons or cash coupons). The transaction amount by the primary and supplementary card under the same UnionPay user will be calculated separately.
13. Rewards cannot be cancelled, altered, transferred, refunded, redeemed for cash nor other rewards and no change will be provided under any conditions once they are issued. UnionPay International Company Limited (refers to "UnionPay International") and Harbour City reserve the right to retrieve or cancel the transferred rewards.
14. In case of disputes, the decision of Harbour City shall be final.